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Analysera konsekvenser av nya befolkningsprognosen 
 
Nacka fortsätter att växa, men i lugnare takt. Det visar den senaste 
befolkningsprognosen som kommunstyrelsen fick information om på förra 
sammanträdet.  
 
Nu har Nacka ungefär 111 000 invånare och den aktuella prognosen pekar på att vi 
kommer att vara 120 000 invånare år 2030. Höstens prognos pekade på drygt 127 000 
invånare 2030. Även till 2040 har prognosen sänkts från knappt 150 000 invånare till 
134 000. Den innebär en tydlig nedskrivning av invånarantalet jämfört med tidigare 
prognos.  
 
Denna förändrade befolkningsprognos påverkar kommunen på flera sätt. Det lugnare 
bostadsbyggandet ger oss möjlighet att komma ikapp i stadsutvecklingen och få ordning 
på trafiken men innebär också andra ekonomiska förutsättningar. Skatteintäkterna blir 
inte så höga som tidigare antagits. 7 000 invånare färre invånare 2030 jämfört med 
tidigare prognos innebär lägre skatteintäkter med 450 miljoner kronor.  
 
Vi vill nu se en analys av konsekvenserna av den nya befolkningsprognosen. Vi behöver 
anpassa oss till delvis nya förutsättningar. Färre barn påverkar behovet av skolor och 
förskolor och annan offentlig service. Om barnantalet sjunker, vilket prognosen 
indikerar, vad innebär det för skolorganisationen? Behöver några ny- eller 
ombyggnadsprojekt skjutas framåt? Det gäller också möjligheten att klara en 
stadsutvecklingsekonomi i balans. Behöver några stadsutvecklingsprojekt pausas, i så 
fall vilka? Hur påverkar nedgången på byggmarknaden förutsättningarna att klara 
tunnelbaneavtalet?  
 
Vi föreslår att stadsledningskontoret får i uppdrag att till ramärendet i juni redovisa en 
analys av den nya befolkningsprognosen och komma med förslag på hur det ska 
hanteras.  
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